
PROTOKÓŁ NR 44/13

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 13 marca 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 19:20.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Kamila Pietraszek,

3. Teresa Szczepańska,

4. Zofia Ujma,

5. Adam Bierowski,

6. Mariusz Kubiak, 

7. Paweł Pituch,

8. Artur Wrona.

Zaproszone osoby:

9. Andrzej Machnica,

10. Bartłomiej Nawrocki,

11. Małgorzata Depczyńska,

12. Małgorzata Więckowska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie projektu uchwały w/s zmiany uchwały Nr XLV/215/13 w sprawie przystąpienia 

do opracowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania dla jednostki Kowary „C”.

3. Analiza projektu uchwał „śmieciowych”. 

Ad. 1  Posiedzenie K.G.K.  otworzyła Przewodnicząca P.  Anna Klepacz.  Jako pierwszą poprosiła o 

wyjaśnienie projektu uchwały architekt miejską P. Więckowską.

Ad. 2 Pani Więckowska szczegółowo omówiła projekt uchwały. Radni mieli uwagi do wcześniejszych 

niezrealizowanych wniosków K.G.K. dotyczących ul. Waryńskiego.

Radni kilkakrotnie wcześniej wnioskowali o podjęcie działań przez urzędników miejskich mających na celu 

zmianę ruchu komunikacyjnego na ul. Waryńskiego.

Według Pani Więckowskiej spotkanie mieszkańców z ul. Waryńskiego 6 i 20 odbyło się w Urzędzie Miejskim  

w ubiegłym 2012 roku (sierpień), niestety nie zostały podjęte w tym temacie żadne prace, analizy nie zostały  

nikomu zlecone.

Przewodniczący  R.M.  zaproponował  aby  spotkanie  radnych  tylko  w  tym  temacie  odbyło  się  w  innym 

terminie.

Radni zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie (4 za, 2, przeciw, 2 wstrzym.). 
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Ad. 3 Uchwały tzw. „śmieciowe” zostały omówione przez P. Nawrockiego i P. Depczyńską.

Poprawki  i  uwagi  radnych  Pan  Nawrocki  starał  się  ponanosić.  Kontrowersję  budziły  ilości  odpadów  dla  

sklepów wielkopowierzchniowych oraz pensjonatów tj. 15 l i 10 l na każdego pracownika obiektu, (6 za, 1  

wstrzym. 1 przeciw) dla hoteli 15 l od łóżka ( 1 za reszta wstrzym.). 

Wnioski Komisji:

1.  K.G.K. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania Miasta Kowary dla jednostki urbanistycznej Kowary Centrum C. (4 za 

– 2 przeciw, 2 wstrzym).

2. K.G.K. zawnioskowała o zmianę wysokości odpadów dla pensjonatów w ostatecznym kształcie: 10 l 

na pracownika obiektu i 15 l tygodniowo od łóżka (6 za – 1 wstrzym. - 1 przeciw).

Protokołowała:                                                                                                                    Przewodnicząca

Zofia Ujma                                                                                                          Komisji Gospodarki Komunalnej 
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